

7D6N 济州岛+釜山 赏樱之旅

(KJS)

iKOREA



甘川洞文化村
Gamcheon Culture Village



镇海赏樱庆典
Jinhae Sakura Festival



海东龙宫寺
Haedong Yonggungsa Temple



柱状节理带
Jusangjeolli Cliff



普门湖
Bomun Lake

★ 美食特色 ★

海鲜+鲍鱼火锅



济州黑毛猪烧烤



人参鸡汤



ITINERARY 行程表

第一天 吉隆坡-济州岛 (机上用餐/午/晚餐)

龙头岩·典农路赏樱·济州大学樱花路
集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机前往济州岛。
典农路 济州市内这条名叫典农路的小路，在樱花盛开的春天，是全济州人都蜂拥向往之地。
*****【济州大学樱花路】** 位于济州大学的樱花路是岛上樱花最密集、树形最大的一个地方了，如果是4月前后到济州，强烈推荐大家来此赏樱。
🏠 济州优拓由布莱斯酒店或同级

第二天 济州岛 (早/午/晚餐)

城山日出峰·城邑民俗村·柱状节理带·泰迪熊博物馆·药泉寺
城山日出峰 为汉拿山360个子火山之一，也是世界最大的突出于海岸的火山口。是一座古堡城墙，登峰眺望非常壮观。
城邑民俗村 在这里可以看到宅屋的屋顶是以茅草覆盖，院墙是以石头砌成，还有民宅的门户是以架木取代。
🏠 济州优拓由布莱斯酒店或同级

第三天 济州岛-釜山 (早/午/晚餐)

佛国寺·石窟庵·瞻星台·普门湖
佛国寺 佛国寺位于山Toham的山坡上。这是韩国佛教的曹溪宗的总寺院和包括韩国七件国宝。
石窟庵 石窟庵是佛教寺庙的一部分，它位于太子山以东四公里处。Tohamsan，在韩国庆州。
瞻星台 瞻星台是亚洲现存最古老的天文台。
普门湖 绽放的春天，薄雾湖周围的樱花和佛寺公园在微风中绽放，“樱花风雪”在这里美丽地点缀着它。而四月份的一年一度的樱花，这里将举行“庆州樱桃马拉松”。
🏠 韩华度假村或同级

第四天 釜山 (早/午餐)

海东龙宫寺·五六岛天空步道·甘川文化街·龙头山公园·富平红筒市场
海东龙宫寺 海东龙宫寺位于釜山东北部海岸。这个极好的景点为游客提供罕见的海岸线寺庙；韩国的大多数寺庙都位于山上。五六人行天桥。
五六岛天空步道 在古时候的五六人行天桥的面积区域他的名字是Seungdumal (舍平岬)，因为外形酷似马鞍它最初是由居民和女性潜水员称为Seungduma以及Jallokgae
甘川文化街 呈阶梯式聚集在一起的房子们以巷弄为中心所形成的美丽村落，被人们称为釜山的马丘比丘。
龙头山公园 是釜山的一个符号，在120米的高度代表海拔昂然69米。塔顶仿照庆州佛国寺的达波塔宝塔。
富平红筒市场 原本是专门贩卖国外进口罐头食品的地方，如今以能够吃到世界各地的美食而闻名遐迩。
🏠 阿尔班市酒店或同级

第五天 巨济岛 (早/午/晚餐)

赏樱庆典 余佐川樱花路，镇海站，赏樱街（乘坐游船游览-外岛）
🏠 阿尔班市酒店或同级

第六天 釜山 (早/午/晚餐)

人参专卖店·化妆品总汇·赤松护肝·乐天免税·西面逛街·札嘎其市场·BIFF国际电影广场
🏠 阿尔班市酒店或同级

第七天 釜山-吉隆坡 (早/机上用餐)

韩国土产店 出售韩国地道食品及纪念品。
****以上行程顺序之安排依当地情况调整**

出发日期

航空公司

成人 (两人一房)

小孩 (占床)

小孩 (不占床)

航班时间



7D6N

JEJU + BUSAN SAKURA TOUR

(KJS)

iKOREA



甘川洞文化村
Gamcheon Culture Village



镇海赏樱庆典
Jinhae Sakura Festival



海东龙宫寺
Haedong Yonggungsa Temple



柱状节理带
Jusangjeolli Cliff



普门湖
Bomun Lake

SPECIAL CUISINE

Seafood + Abalone Steamboat



Jeju Black Pork BBQ



Ginseng Chicken Soup



Dep Date / Airlines

Adult (twin)

Child (w bed)

Child (no bed)

Flight Schedule

ITINERARY 行程表

DAY 1 KUALA LUMPUR-JEJU ISLAND (MOB/L/D)

Yongdum Rock . Jeonnonng road . Jeju University Sakura Road

Assembly at airport for departure flight.

Jeonnonng road - This is called within Jeju Jeonnonng road trail in the spring cherry blossoms in full bloom, is full of Jeju people are yearning for the land rush.

***** Jeju University Sakura Road** - Cherry Blossom Road located in Jeju University is the most densely populated island, the largest tree in a place, if it is around April, it is strongly recommended that you come to see cherry blossom.

UTOP UBLESS HOTEL JEJU or similar

DAY 2 JEJU ISLAND (B/L/D)

Seongsan Ilchulbong . Seongup Folk Village . Jusangjeolli Cliff . Teddy Bear Museum . Yakcheonsa

Seongsan Ilchulbong - enjoy scenic views surroundings of 360 parasitic volcanoes, the world's biggest crater at seacoast.

Seongup Folk Village - meet the island people who still live behind the stone courtyard walls in thatched roof rock homes.

UTOP UBLESS HOTEL JEJU or similar

DAY 3 JEJU ISLAND-BUSAN (B/L/D)

Bulguksa Temple . Seokugram Grotto . Cheomseongdea Observatory . Bomun Lake

Bulguksa Temple - The beauty of the temple it self and the artistic touch of the stone relics are known through out the world.

Seokugram Grotto - is a hermitage and part of the Bulguksa temple complex .

Cheomseongdea Observatory - Cheomseongdae is the oldest surviving astronomical observatory in Asia.

Bomun Lake - In the blossoming spring, the cherry blossoms around the Bomun Lake and the Buddha's Temple Park bloom in the breeze, and a "cherry blizzard" beautifully embellishes it here. And the annual cherry blossom in April, here will be held "Gyeongju cherry marathon."

HANWHA RESORT GYEONGJU or similar

DAY 4 BUSAN (B/L)

Haedong Yonggungsa Temple . Oryukdo Skywalk . Gamcheon Culture Village . Yongdusan Park . Bupyeong Kangtong Market

Haedong Yonggungsa Temple - Haedong Yonggungsa Temple is situated on the coast of the north-eastern portion of Busan. This superb attraction offers visitors the rare find of a temple along the shore line; most temples in Korea are located in the mountains.

Oryukdo Skywalk - The regional name in olden times for the area of Oryukdo Skywalk was Seungdumal (승두말), as the shape resembles a saddle, and it was originally called Seungduma (승두마) as well as Jallokgae (잘록개) by residents and women divers.

Gamcheon Culture Village - is formed by houses built in staircase-fashion on the foothills of a coastal mountain, earning this village the nickname of "Machu Picchu of Busan."

Yongdusan Park - Busan Tower is a symbol of Busan that stands proudly 69 m above sea level at a height of 120 m. The top of the tower is modeled after the baldaquin of Dabotap Pagoda in Bulguksa Temple, Gyeongju.

Bupyeong Kangtong Market - Busan's Bupyeong Market is also known as Kkangtong (tin can) Market.

ARBAN CITY HOTEL BUSAN or similar

DAY 5 GEOJEDO (B/L/D)

Jinhae Sakura Festival - Yeojwacheon Road, Jinhae Station, Sakura Street, (Visit Oedo by boat)

ARBAN CITY HOTEL BUSAN or similar

DAY 6 BUSAN (B/L/D)

National Ginseng Shop . Cosmetic Shop . Red Pine Shop . Lotte Outlet . Seomyeon Street . Jagalchi Market . BIFF Square

ARBAN CITY HOTEL BUSAN or similar

DAY 7 BUSAN-KUALA LUMPUR (B/MOB)

Local Product Shop

** Sequence of itinerary is subject to change based on local condition.

